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Volgens Art. 15 der Statuten werd door den Voorzitter

Dr. L. Vuyck, het volgende Verslag uitgebracht over het

jaar 1902;

M. H.,

Hierbij voldoe ik aan de mij opgelegde taak om Verslag

uit te brengen aangaande hetgeen omtrent onze inlandscbe

flora gedurende het afgeloopen jaar is bekend geworden. Ook

nu weer kan ik in het uitbrengen van dit Verslag op deze

Vergadering kort zijn, daar het grootste gedeelte van mijne

mededeeling bestaat in eene opsomming der ingezonden plan-

ten. De gedrukte lijst zal U het ingezondene beter doen

kennen dan dat ik U al de ingekomen soorten voorlees. Slechts

omtrent enkele merkwaardige soorten en een paar nieuwe

indigenen wil ik iets uitvoeriger zijn. De verwachting, het

vorige jaar uitgesproken, dat de nieuwe methode van onder-

zoek naar de verspreiding onzer inlandsche planten, ons met

vele nieuwe groeiplaatsen zou doen kennis maken, is verwe-

zenlijkt. Ik zou bijna zeggen, men krijgt van het goede te

veel. Dat het goed is de opgaven zoo algemeen mogelijk te

doen worden, ik zou het niet willen ontkennen, maar wel

vraag ik mij af is het wel noodig al deze opgaven in druk

te doen verschijnen, waar deze opgaven veel overzichtelijker

worden in de door de Heeren Goethart en Jongmans

uitgegeven plantenkaartjes. Het resultaat dier onderzoekingen

kan men bijv. beter overzien op het kaartje voor dit doel uit-

gegeven van Bellis perennis, terwijl ik overtuigd ben dat

diezelfde opgaven in dit Verslag niet zullen gelezen worden.

Het spijt mij echter steeds dat deze verspreidingskaartjes een

particuliere onderneming zijn geworden, waar de uitgave als

het ware thuis behoorde bij onze Vereeniging. Helaas was

geldgebrek, om een dergelijke onderneming te beginnen, oor-

zaak dat er niet aan gedacht kon worden zelfs voor dit doel

bij de Vereeniging aan te kloppen. Werden de kaartjes door
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de Yereeniging uitgegeven, dan vervielen ook de paar vel

druks, die dit Verslag inneemt en zou van zelf reeds een

schrede nader gezet zijn op het pad, dat thans door Dr. Lotsy

voorgeslagen wordt, om het Archief meer te doen strekken

tot orgaan voor Nederlandsche botanici.


